To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT PLC Date: 12-03-2022 06:18:51 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سرى للتنمية والاستثمار التاريخ: 12-03-2022 06:18:51 PM الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات
Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Moderen-accountants as follows:-	نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Moderen-accountants كما يلي:-
Type of Report: Qualified	نوع التقرير: تحفظ
Company's opinion:	رأي الشركة:
Regarding the reservation made by the auditor on the amount of 1,450,000 dinars, we inform you that the company did not take a provision because this amount is related to Fayez Al-Faouri No. 200/2013 preliminary criminal case and its branches, and there is a ruling in it.	بخصوص التحفظ الوارد من قبل مدقق الحسابات على مبلغ 1450000 دينار فاننا نعلمكم بان الشركة لم تأخذ مخصص كون هذا المبلغ مرتبط بقضية فايز الفاعوري رقم 2013/200 البدائية الجنائية وما تفرع عنها ويوجد حكم فيها.
Date of auditor's report: 26-01-2022	تاريخ تقرير المدقق: 26-01-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Khader Alghoul	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Khader Alghoul